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Referat bestyrelsesmøde 
04-04-2024 

• Deltagere: Lone, Anne-Louise, Mette S, Mille, Nadia, Inger, Maria (punkt 1) 
• Afbud: Mette O 

Punkt 1: Ridefysioterapien 
Gæstedeltager: Maria Hass 

Maria har meddelt at hun ønsker at stoppe som ridefysioterapeut og udforske en anden del af 
arbejdsmarkedet. Ydernummeret sættes derfor til salg, hvor planen er at en ny ridefysioterapeut 
overtager den nuværende ridefysioterapi indenfor det næste år, hvor Maria står for oplæringen. 
Bestyrelsen bakker fuldt op om Marias plan og alle ønsker en god afslutning/overgang. 

Punkt 2: Elevheste 
• Alfi: skal sælges, men først trænes op. Der undersøges muligheder for voksenpart. 
• Evald og Helge: har begge fået turparter. 

Punk 3: Ridelejr 
Er i fuld planlægning med Inger og Mille underviser. Endelige datoer og info meldes ud snart. 

Punkt 4: Opdatering af sikkerhedsregler 
Vi har altid haft en sikkerhedsregel om, at det ikke er tilladt at ride i grime. Dog er der kommet et 
paradox, da dette nu er noget der øves i elevskolen som en del af DRF’s undervisningplan. Vi 
udspecificerer derfor reglerne, så de lyder således:  

Der må rides i grime/træktov/cordeo/lignende - men kun i hallen og på lukkede ridebaner.  

Vi har derudover fået en forespørgsel på trav eller galop på matriklens stier. Svaret er, at det er tilladt på 
eget ansvar, rundt om græsfolden ved skoven. Det er ikke tilladt på grusstien rundt om banen og ned 
mod åen.  

Punkt 5: Arbejdsdag 
Vi minder alle medlemmer og opstaldere om arbejdsdag 14/4-2024. Der er sendt invitationer ud og 
opgaveliste kan ses i medlemsgruppen på Facebook. Juniorudvalget sørger for forplejning.  
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Punkt 6: Fondsøgninger  
Dem der kan fra bestyrelsen sætter sig sammen og søger fonde 17/4. Vi modtager gerne forslag til 
fonde, der kan ansøges til. Maria fra ridefysioterapien inviteres med, så hun kan tilføje brugbar viden 
fra ridefysioterapien.  

Punkt 7: Evt. 
Enkelte vandkopper holder ikke tæt på foldene (vi har problemer med at de nemt går i stykker, når 
hestene klør sig op af dem). Der arbejdes på en løsning med VVS’eren og Thomas.  

Næste bestyrelsesmøde: 15-04-2024 


